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Sak 1 – opprop: 
Budal/Singsås – 2 stk 
Flå/Klæbu – 2 stk 
Frøya/Hitra – 2 stk 
Oppdal – 3 stk 
Rennebu – 2 stk 
Røros – 1 stk 
Soknedal – 3 stk 
Ørland – 1 stk 
Ålen – 1 stk 
Åfjord/Roan - 1 stk 
Horg 1 stk 
Styret – 5 stk 
Møteleder – 1 stk 
Avlsutvalget – 1 stk ikke stemmerett. 
 
Totalt 25 stemmeberettigede 
 
 
Sak 2 – godkjenning innkalling, sakliste og forretningsorden 
Sak 9 og 10 bør ses i sammenheng. 
 
Enstemmig godkjent med merknader. 
 
 
Sak 3 – Valg av 2 utsendinger til å underskrive protokollen 
 
Kjell Roger Jensen og Torill Hinsverk 
 
Enst valgt. 
 
Sak 4 – Leders tale 
 
Ga ros til Nsg for håndtering av den situasjon som har vært etter oppsigelse av daglig leder. 
Kampen om utmarka vil bli en stor sak framover. 
Rovdyr har vært større enn tidligere og spesielt skader etter ulv i vestlige områder. 
1053 dyr er antatt tatt av ulv siste året og den er fortsatt i området og SNO har oppdrag å ta 
den ut. Jerv har vært en utfordring i Forelhognaområdet. 



Produksjonen er nå i nedgang og den største nedgangen av vinterfora sau har vært i Trøndelag 
og lamtallet er også på tur ned. 
Jordbruksoppgjøret var han også innom.  
Positivt at NSG har fått på plass en avtale med småraselagene for vi har bruk for alle. 
 
Sak 5 – Årsmeldinger 2023 

1. STSG – årsmelding ble gjennomgått avsnitt for avsnitt. Påpekt at Direktoratet for 
naturforvaltning har skiftet navn til Miljødirektoratet. Enstemmig godkjent. 

2. Avlsutvalget – Kommentert fra leder i avlsutvalget Kent Berg. Kommentert at en 
ønsker at Pelssau også blir med og får utmerkelse på lik linje med NKS og spel.   
Årsmeldingen ble tatt til orientering. 

 Regnskapet til avlsutvalget ble kommentert og tatt til orientering. 
3. Gjeterhundlaget – Årsmeldingen ble kommentert av Trude Hvalryg fra styret i 

gjeterhundlaget. Kommenterte at de ønsket en bedre kontakt med fylkes og lokallag. 
Har planer om å investere i en henger med grinder som kan lånes ut til lokallag og 
andre som arrangerer prøver. Spørsmål om hvor mange medlemmer det er i 
gjeterhundlaget, opplyst at det er 32 medlemmer. Påpekt at det er lite hundeaktivitet i 
mange lag.  
Årsmeldingen ble tatt til orientering. 
Regnskapet viser et godt overskudd og tatt til orientering. 

4. Radiobjøllelaget – Årsmeldingen ble gjennomgått av leder i STSG. Ønsker om at 
radiobjellelaget får en facebookgruppe slik at en får fram mer informasjon. 
Årsmeldingen ble tatt til orientering. 
Ragnskapet til radiobjellelaget referert og kommentert at det bør sendes ut eller legges 
ut da det ikke er i årsmeldinga. 
Regnskapet tatt til orientering. 

 
 
Sak 6 – Regnskap 2023 
STSG - Regnskapet ble framlagt av sekretæren og kommentert at det bør være god orden i 
føringer mellom laget og radiobjellelaget. Regnskapet er revidert med noen merknader. 
Enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 7 – Godtgjørelser til tillitsvalgte 
Forslag fra valgkomiteen: 
Møtegodtgjørelse for møter over 2 t – 1.500,- 
Leder – 20.000,- 
Rovviltansvarlig – 3.000,- 
Elektroniske møter (teams) – 500,- 
Reiser – statens satser (skattefri sats). 
 
Enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 8 – Orientering om Radiobjøllelaget v/leder STSG 
 



Aktivitet og informasjon skal bedres slik at det blir bedre kommunikasjon. Forespørselen på 
bjeller er større enn det vi har tilgang på. Utfordring at det er noen som ikke betaler leieprisen. 
Spørsmål om kriterier for tildeling av bjeller.  
 
 
Sak 9 – Saker fra styret. 
 
Ola Husa Risan orienterte om styrets vedtak i forhold avlsutvalg og bakgrunn for dette.  
Eivind Saastad Mjøen kommenterte litt og mente at det er forhasta å legge ned avlsutvalget.  
Forslag fra styret: 
Styret trekker sitt vedtak om å legge ned avlsutvalget. Representanter for avl og gjeterhund 
kalles inn til alle styremøter. Representanter fra de to utvalga skal møte på alle møter. Saker 
med organisering av avlsarbeid jobbes det videre med i styret sammen med avlsutvalget. 
Saker om framtidig organisering av avlsarbeid legges fram på årsmøtet i 2025. 
Enst vedtatt. 
  
Sak 10 – Innkomne saker. 
 
Sak fra Soknedal trekkes jamfør sak 9. 
 

 
 
Sak 11 – Arbeidsplan 2023 
Arbeidsplanen ble gjennomgått av leder. I store trekk samme mal som tidligere år.  
Påpekt at kommunikasjon er viktig.  
 
Arbeidsplan enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 12 – Budsjett 
 
Framlagte budsjett enstemmig vedtatt.  
 
Sak 13 – Valg 
Valgkomiteens innstilling ble presentert av Eivind Saastad Mjøen: 
Leder: Forslag Olav Edvin Heggvold – 10 stemmer. 
Forslag: Hans Tore Løvrødshaug – 13 stemmer valgt. 
To stemmer blanke. 
Berit L Andresen – 8 stemmer. 
Bård Tore Berntsen – 15 stemmer valgt. 
To stemmer blanke. 
Ola Husa Risan – trekker seg for å få gi plass til en kvinne. 
Forslag: Oda Marie Lutterloh – for et år i staden for Ola Husa Risan enst med akklamasjon. 
Forslag Odd Petter Damli – valgt for 2 år enstemmig med akklamasjon. 
 
Nestleder: Forslag Odd Petter Damli – Valgt ved akklamasjon. 
 
Vara til styret i nummerert rekkefølge: 



1. Ola Morten Græsli 
2. Sveinung Eithun 
3. Elisabeth Hammerstad Jensen 

 
Alle valgt ved akklamasjon. 
 
Landsmøteutsendinger: 
Leder, i kraft av verv 
Utsending 2 – styret får fullmakt til å finne en utsending. 
 
Vara landsmøte utsendinger ble da: 

1. Knut Wågø 
2. Styret får fullmakt til å supplere på representant om det blir behov. 

 
Alle valgt ved akklamasjon.  
 
Møteleder årsmøte 2025 
Forslag: Hans Bøe - valgt ved akklamasjon. 
 
Revisorer 
Arne Haukås – valgt i 2023 for 2 år (ikke på valg) 
Stig Runar Størdal – valgt i 2023 for 2 år (ikke på valg) 
 
 
Valgkomitè 
Foreslås fra salen og valgkomiteen hadde derfor ikke innstilt noen.  

1. Lars Magne Gunnes, Rennebu med vara Ola Husa Risan, Oppdal. 
2. Oddleiv Syrstadvold, Meldal med vara Trude Hvalryg, Frøya. 
3. Torill Hinnsverk, Singsås med vara Daniel Lufall, Flå. 

 
Leder 2024: Forslag Stig Østby, Ålen alle enst valgt med akklamasjon. 

 
 
Nyvalgt leder avsluttet årsmøtet med å takke for tilliten. 
 

 


